

國立東華大學

113 年準新生(大學部)暑期先修課程內容

| 課程設定 | |
|---------|---|
| 開課單位 | 語言中心 |
| 課程名稱 | 英語線上學習三級 AA |
| 授課教師 | 吳佩儀 |
| 學分數 | 2 |
| 修課人數上限 | 上限_40_人 |
| 授課形式 | <input type="checkbox"/> 非同步遠距教學 <input checked="" type="checkbox"/> 同步遠距教學 |
| 上課地點 | 可連線上網之地點 |
| 上課日期/時間 | 上課區間：113/ <u>7</u> / <u>10</u> (三)~112/ <u>8</u> / <u>2</u> (五) ★ 同步上課共_36_小時 ★ 非同步上課共__小時(可參考影片時長) 總計共_36__小時 同步時間為： 日期_7/10~8/2_星期__三至五__ 9：10 ~ 12：00 每次_3_節、共_12_次； ★ 每節至少需滿 50 分鐘 |
| 特殊限制 | 是否開放在校生(大二至延畢生)修課 <input checked="" type="checkbox"/> 是 <input type="checkbox"/> 否 是否開放高中生修課 <input checked="" type="checkbox"/> 是 <input type="checkbox"/> 否 是否開放外校生修課 <input checked="" type="checkbox"/> 是 <input type="checkbox"/> 否 |
| 課程資訊 | |
| 課程描述 | <p>此課程協助英語分級為三級的學生使用各式線上英語學習軟體與網站資源，建立學生自主學習能力。主要教材是本校語言中心提供的線上學習軟體 Clarity English 中的“Active Reading”及“Tense Buster”，作為期中與期末考核之用。透過課堂講解與互動、網站軟體操作以及每次上課後的線上自學報告，同學能利用不同主題與媒體，增強英文的聽說讀寫能力，進而應用在日常生活中。每兩週會安排線上個人會談，檢視同學的學習狀況並及時解決學習上困難或疑問。</p> <p>This course aims to develop students' English self-learning abilities. The online learning programs of “Active Reading,” and “Tense Buster” from Clarity English (the link is available in the website of NDHU Language Center) are the main teaching materials, especially for term evaluations. Other online resources are also introduced in class. Through various practices and exercises of different topics and formats, students can enhance their listening, reading, speaking and writing skills that are applicable in everyday life. Individual online interviews are included to diagnose students'</p> |

| | |
|------|---|
| | learning impediments and speaking problems. Students are encouraged to report their learning results and questions weekly so that the progress can be gauged. |
| 課程目標 | <p>培養學生自主學習，發展多元的終身學習能力。 Develop autonomous learning and promote life-long learning in multiple senses</p> <p>1. 使用 Google Meet 進行線上授課及面談，並參與課間活動或討論。 2. 完成英文能力的前測與後測，以及期中與期末的線上考試。 3. 準時繳交線上自學報告。</p> <p>1. Attend the online classes and interviews through google meet and participate in the in-class activities or discussion. 2. Complete pre-test, post-test, midterm and final online exam. 3. Submit Online Learning Report on-time.</p> |
| 課程要求 | <p>■1.提供線上課程主要及補充教材 ■2.有線上教師或線上助教</p> |
| 指定閱讀 | <p>Clarity English 網站 https://www.clarityenglish.com/online/login.php Active Reading: Pre-Advanced level Tense Buster: Lower Intermediate, Intermediate, Upper Intermediate, Advanced level</p> |
| 教學策略 | 講授、口說練習、分組協作、課堂互動、線上評量 |
| 評量方式 | <p>課堂參與 In-class Participation: 20%= 10% (Clarity English) + 10% (Our Chatting) 線上面談 Online Interview: 10%=5%*2 期中考成績 Midterm Exam: 15% 期末考成績 Final Exam: 15% 作業成績 Online Learning Report: 40%</p> |
| 其他 | |

| | | | | |
|---|---|---|--|--------------------------------|
| 教學進度表 及日程表(或 行程表) | 週次 | 上課日期/時間 (非同步授課可寫 「非同步」) | 課程內容 | 備註 |
| | 一 | 10 July (W.) 9:10~12:00 | Course introduction Our Chatting (test for 20 min) Pre-test GEPT 英檢前測 | |
| | 二 | 11 July (Th.) 9:10~12:00 | Active Reading: (PA) U1 Fat for a Day Tense Buster: Lower Intermediate | Online Learning Report 1 |
| | 三 | 12 July (F.) 9:10~12:00 | Active Reading: (PA) U2 Far from the Madding Crowd U3 What's in a newspaper? Our Chatting 1: Hometown | Online Learning Report 2 |
| | 四 | 17 July (W.) 9:10~12:00 | Tense Buster: Intermediate Our Chatting 2: Music | Online Learning Report 3 |
| | 五 | 18 July (Th.) 9:10~12:00 | Active Reading: (PA) U4 My week U5 Dangerous fashions Our Chatting 3: AI life | Online Learning Report 4 |
| | 六 | 19 July (F.) 9:10~12:00 | 期中考試 Midterm Exam Online interview (Individual) | Online test |
| | 七 | 24 July (W.) 9:10~12:00 | Active Reading: (PA) U6 Dolphins Tense Buster: Upper Intermediate | Online Learning Report 5 |
| | 八 | 25 July (Th.) 9:10~12:00 | Active Reading: (PA) U7 Hello, I'm your burglar! U8 The Final Descent Our Chatting 4: Nature | Online Learning Report 6 |
| | 九 | 26 July (F.) 9:10~12:00 | Tense Buster: Advanced Our Chatting 5: Having fun | Online Learning Report 7 |
| | 十 | 31 July (W.) 9:10~12:00 | Active Reading: (PA) U9 Mysteries U10 Reading for pleasure Our Chatting 6: Entertainment | Online Learning Report 8 |
| | 十一 | 1 August (Th.) 9:10~12:00 | Online Resources Our Chatting 7: Future Post-test GEPT 英檢後測 | Online Learning Report 9 |
| 十二 | 2 August (F.) 9:10~12:00 | 期末考 Final Exam Online interview (Individual) | Online test | |
| 課程教材網 址 (含線上教學資訊， 教師個人網址等) | Google Classroom code: hpayaoh https://classroom.google.com/c/NjcxODczMzI2MzY4?cjc=hpayaoh Google Meet link: https://meet.google.com/ruk-cjkg-ysm | | | |
| 其他補充 說明 | 授課教師吳佩儀 clairewoow@gms.ndhu.edu.tw 授課助教 James Kelloway (Jimmy) 611154022@gms.ndhu.edu.tw | | | |